
 

 

 

 

 

                                                                                                                                                    ZDiK.DD.0710.1.50.2020 

Tarnów, dnia 15 września 2020 r. 

 

 

 

 

Pan Mirosław Biedroń 

Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

W odpowiedzi na „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” poruszone na XXXVI 

sesji Rady Miejskiej w dniu 27 sierpnia 2020 r. w kwestii położenia asfaltu na nawierzchni ulicy 

Fabrycznej informuję, co poniżej następuje. 

 

               Budowa nowej nawierzchni tej ulicy uwzględniająca położenie nowej nakładki asfaltowej 

wymaga przygotowania niezbędnej dokumentacji technicznej obejmującej wzmocnienie podbudowy, 

remont istniejącej kanalizacji deszczowej oraz częściową przebudowę infrastruktury technicznej 

zgodnie z warunkami technicznymi, które zostaną wydane przez ich zarządców w trakcie 

przygotowywania dokumentacji.  

 

               Aktualnie zarządca drogi przeprowadzi przegląd techniczny tej ulicy i w razie konieczności 

poprawy bezpieczeństwa jej użytkowników, podejmie pilne kroki w celu wykonania niezbędnych prac 

remontowych w ramach utrzymania bieżącego ulic w mieście Tarnowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

OTRZYMUJĄ: 

1 x Adresat, 

1 x Kancelaria Rady Miejskiej, 

1 x Wydział Organizacyjny UMT,    

1 x a/a. 



 

 

 

 

 

 


